

הכרזה מס' 367 של שר הביטחון על ארגון טרור לפי חוק המאבק בטרור התשע"ו-2016

Designation No. 367 of the Minister of Defense in accordance with the Anti-Terrorism Law, 2016

الإعلان رقم 367 الصادر عن وزير الدفاع عن منظمة إرهابية بموجب قانون مكافحة الإرهاب لعام 2016

<u>Name of Organization</u>	<u>اسم المنظمة</u>	<u>שם הארגון</u>
Popular Conference for Palestinians Abroad (PCPA)	المؤتمر الشعبي لفلسطينيي الخارج	הוועידה העממית של הפלסטינים בחוץ לארץ
<u>Date of Designation</u>	<u>תאריך الإعلان</u>	<u>תאריך הכרזה</u>
29.8.2021	29.8.2021	29.8.2021
<u>Cause of Designation</u>	<u>سبب الإعلان</u>	<u>עילת ההכרזה</u>
<p>1. The Popular Conference for Palestinians Abroad (PCPA) is an institution established recently by the Hamas Organization.</p> <p>2. The Institution's declared goal is to promote the Palestinians' status abroad. In the framework of its activity, the institution conducts conferences and various initiatives around the world.</p> <p>3. In practice, the institution serves as a proxy for the Hamas organization, which is a declared terror organization, in order to establish international relations which will allow it to operate on the international arena, to promote the Organization's goals and promote the Organization's status.</p>	<p>1. المؤتمر الشعبي لفلسطينيي الخارج (PCPA) هو مؤسسة تم إنشاؤها خلال السنوات الأخيرة من قبل منظمة حماس.</p> <p>2. الهدف المعلن للمؤسسة هو تعزيز مكانة الفلسطينيين خارج البلاد، حيث وفي إطار نشاطاتها تعقد المؤسسة مؤتمرات وتنفذ مشاريع مختلفة في كل أنحاء العالم.</p> <p>3. عملياً، تشكل المؤسسة هيئة تغطي على نشاطات منظمة حماس باعتبارها منظمة إرهابية معلنة، لأجل إقامة علاقات دولية تسمح لها بالتصرف في الساحة الدولية، ترويجاً لأهداف المنظمة وكذلك تعزيزاً لمكانة المنظمة.</p>	<p>1. הוועידה העממית של הפלסטינים (PCPA) הינו מוסד אשר הוקם בשנים האחרונות ע"י ארגון החמאס.</p> <p>2. מטרתו המוצהרת של המוסד הינה קידום מעמדם של הפלסטינים בחו"ל, במסגרת פעילותו מקיים המוסד כנסים ומיזמים שונים ברחבי העולם.</p> <p>3. בפועל, משמש המוסד כגוף בכיסוי עבור ארגון החמאס בהיותו ארגון טרור מוכרז, לטובת כינון קשרים בין לאומיים שיאפשרו לו לפעול בזירה הבינ"ל, לקידום מטרות הארגון וכן לקידום מעמדו של הארגון.</p>
<u>Identifying Information</u>	<u>التفاصيل المعرفية</u>	<u>פרטים מזהים</u>
<p>Web site: palabroad.org</p> <p>Email: info@palabroad.org</p> <p>Twitter: @PalesAbroadE</p> <p>Phone: +90 552 699 5060</p> <p>Address: Topkapi, 34093 Fatih Istanbul, Turkey</p>	<p>الموقع الإلكتروني: palabroad.org</p> <p>البريد الإلكتروني: info@palabroad.org</p> <p>تويتر: @PalesAbroadE</p> <p>الهاتف: +90 552 699 5060</p>	<p>אתר אינטרנט: palabroad.org</p> <p>דוא"ל: info@palabroad.org</p> <p>טוויטר: @PalesAbroadE</p> <p>טלפון: +90 552 699 5060</p> <p>כתובת: Topkapi, 34093 Fatih Istanbul, Turkey</p>

	العنوان: Topkapi, 34093 Fatih/ Istanbul, Turkey	
<u>Record publication date</u> Regulation File: 9601, page 4078, Dated 31.8.2021	<u>النشر ضمن السجلات</u> ملف الأنظمة: 9601، الصفحة 4078 المؤرخ في 31.8.2021	<u>פרסום ברשומות</u> פורסם בק"ת 9601, התשפ"א, עמ' 4078, ביום 31.8.2021
<u>Appeal Procedure</u> Claims against a temporary designation or a request to cancel a permanent designation, can be submitted to the Advisory Committee regarding designations on Terror Organizations, under the provisions of clauses 5 and 7 of the Anti-Terrorism Law 2016, by email: nbctf@mod.gov.il Fax: +972 73 323 4721 (confirm receipt on number +972 3 697 6182)	<u>إجراء الاستئناف</u> أي شخص يدعي حقه في الممتلكات المحجوزة، يجوز له طرح والتقدم بما لديه من ادعاءات خطيًّا إلى رئيس المقر الوطني لمكافحة الإرهاب الاقتصادي في وزارة الدفاع (NBCTF) خلال مدة شهرين، بموجب احكام المادة 61(أ) من القانون المذكور أعلاه، وذلك من خلال البريد الالكتروني: nbctf@mod.gov.il الفاكس: +972 73 323 4721 (التأكد من الاستلام عبر الهاتف رقم +972 3 697 6182)	<u>הליך הערעור</u> טענות נגד הכרזה זמנית או בקשה לביטול הכרזה קבועה ניתן להגיש לוועדה המייעצת לעניין הכרזות על ארגוני טרור, בהתאם להוראות סעיפים 5 ו-7 לחוק המאבק בטרור, התשע"ו- 2016, באמצעות דואר אלקטרוני: nbctf@mod.gov.il פקס: +972 73 323 4721 (ווידוא קבלה במספר +972 3 697 6182)